
Herlev/Hjorten Håndbold  
  

Medlem af DHF, DGI og Herlev Idrætsforening  
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Bestyrelsesmøde 4. marts 2024 
Tid: 18:30 
Hos Hanne 
Deltagere: CharloƩe Baagø Madsen, Hanne Holm Lautrup, Jerome Cazal, Carsten Kjeldsen og Finn 
Nørregaard 
Aĩud: Mads Hartmann Nielsen 
 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er Ɵdligere fremsendt men kan også 
findes her: Godkendt 
 

Alle  
  

Generalforsamling 2024 AĬoldes den 18. marts kl. 19.00 i Cafeen Alle 

Trænerkabale – status 
 

Forretning orden – opdateres? Det tager 
bestyrelsen op igen eŌer generalforsamlingen 

Alle 

Gulv i Herlev Hallen  Herlev Kommune har ikke taget endelig 
beslutning om hvem de går med af entreprenør. 
Håndbold og Basket bane bliver centreret. 
Men der bliver ikke mindre streger i hallen, da 
flere sportsgrene end Håndbold, Basket og 
Floorball bruger Hallerne 
Herlev Kommune prøver at tage hensyn Ɵl 
Håndbold og Baskets turnering. 
 

Jerome 

1 maj ugen (Uge 18) Status 
Nøgler 
Trænermøde: 

 Dukseordning 
 Priotering af Materiale indkøb  
 TræningsƟder for ny sæson 
 Træner håndbold 

Tirsdag den afleverer nøgle. 
TræningsƟder kommer trænerne selv Ɵl at stå for. 
Dukseordning betyder, at de enkelte trups på skiŌ 
har ansvaret for de 2 materiale rum. Herre 1 
starter med den første måned. 
En samlet liste fra trænerne, hvor trænerne tager 
sƟlling Ɵl hvad der skal indkøbes. Naturligvis skal 
der tages hensyn Ɵl økonomi. 
 

 

Info fra kommunen Jerome skal Ɵl idrætsforum den 12. marts. 
På næste møde starter en ny 2-årig runde med de 
projekter der skal udføres de næste 2 år. 
 

Jerome 



Girl Talk  
 

Det er en organisaƟon der støƩer op omkring unge 
piger i kommunen, med de udfordringer de unge 
piger står overfor i dag. 
De får blandt andet støƩe fra Herlev Kommune. 
 

Hanne & CharloƩe  

Loppemarked Der er skrevet ud Ɵl forældrene. Der skal skrives ud 
Ɵl trænerne at vi skal have tovholder for hver Trup. 
 

Finn 

HIH Håndbold Skole Håndboldskole udskudt Ɵl august 
måned, da trænerne ikke har Ɵd Ɵl 
at deltage mens der er turnering. 
Eventuelt i uge 33 
 

Finn 

 
HI Fest evaluering  

Der blev talt om eventuelt at 
Ishockey og HIH Håndbold, 
arrangere næste års HI Fest 
sammen. Men der skal være en 
observatør fra Herlev 
Idrætsforening med i 
planlægningen, så økonomi 
overholdes. 
Hanne og Carsten holder et møde 
med Ishockey, for at se om HI 
Festen kan arrangeres sammen. 
 

Carsten 

 


